
Mötesprotokoll För Gävleborgs Bridgeförbund, via Teams 2024-12-08 

Närvarande: Marianne Melchior Ericson Anna Sundqvist,Zennica Hammar 

Frånvarande: Magnus Sandström Thomas Groth. 

Anmäld frånvaro: Vera Enbarr 

§ 1 Ordförande Zennica Hammar välkomnade alla och förklarar mötet öppnat

§ 2 Anmälningar till DM tävlingar bör kollas på betalningar och jämföras med anmälan
på nätet. Så slipper vi misstag.

§ 3 Vi ska i början på året 2025 undersöka om det finns intresse för TL 2 på klubbarna.

Pierre Winberg har blivit tillfrågad. 

§ 4 Som hjälp till Marianne skall Ann Fagerberg titta på ekonomin bakåt så att det inte 
finns några felaktigheter.

§ 5 Bridgetime kommer att bli det nya beräkningsprogrammet som kommer att ersätta 
ruter. Några klubbar kör det redan och det fungerar bra. Så länge man inte köper ny dator 
på klubben och inte uppdaterar sin programvara kommer ruter troligtvis att fungera  utan 
problem men SB kommer att sluta med supporten när dom helt gått över till Bridgetime.

§ 6 Zennica informerar från SBF, åter om utbildningshelgen i Örebro 9 – 12 januari. 
Framför allt klubbfunktionärsutbildningen som är den första som körs. Det är Micke 
Melander som tagit fram programmet och det är baserat på tematräffarna som varit.

§ 7 Beslut att godkänna silvertävling i Gävle 2025 8 Mars partävling och 2 lagtävlingar

§Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 Justeras av: 

 Vera Enbarr  

  Zennica Hammar 




